
 
 

Dagsorden til bestyrelsesmøde d.  12.06.2019 
 

Til stede: Hans Herman, Karen, Pernille, Peter, Karina og Tina 
Referent: Tina 
 

1. Godkendelse af referat 

Punkt 3: Tilskuddet til lokaler er 225.000 kr. 

Ellers godkendt 

2. Juniorudvalg 

Ikke noget denne gang 

3. Økonomi 

Flisen til ridehusbund er betalt. Vi har ikke fået regningen fra Troels Jørgensen endnu. Der er blevet 

taget lidt grus af bane 2, som er blevet lagt over på banen ved siden af ridehuset. Gruset fra 

ridehuset er blevet spredt ud over springbanen. 

Vi har drøftet økonomien. 

Overskuddet fra klubmesterskabet er 4300 kr 

4. Orientering fra DRF/D5 

Der er ikke kommet noget ind. 

Der kan søges midler hos DIF, vi har drøftet, hvad vi kan prøve at søge om. 

5. Orientering om indkomne breve 

Vi har modtaget et brev med en forespørgsel på, om det fortsat ikke er tilladt at have føl på SAR. 

Der står ingen steder, at der ikke må være føl på SAR, men vi har haft en holdning om, at vores 

staldpersonale ikke skal håndtere ungheste, som ikke er i træning. 

6. Støttestævne 

Vi har ikke ret mange tilmeldinger, så måske er vi nødt til at aflyse. 

7. Næste møde 

Mandag d. 12/8 kl. 16.30 

8. Evt. 

Cykelløb d. 22/6: Hans Herman ringer til Aggerupgård for at høre, om vi må køre den anden vej, så 

folk kan komme til stalden. 

Copellia er flyttet fra stalden 

Der skal snart være staldmøde, det bliver søndag d. 23. Juni 2019 kl. 11.00. 

Kalenderen til booking af ridehus m.m. skulle være oppe og køre igen. 

 


